

Food Culture Design – and French popsicles with a kick

METROPOLITAN

AUGUST - 2016 - AOÛT

THE MAGAZINE FROM  EUROSTAR™

A SLICE OF THE MED

*On the trail of
Marseille's famous
pizza trucks*



LANDMARK LARK

*A trippy take on 25 French
heritage sites*

LAURA MVOÛA

*Look, talent et caractère, la
chanteuse anglaise a tous les atouts*

THE HIT FACTORY

*Inside the Provençal music studio
that turned down Bey & Jay*



LONDON

BLAKES HOTEL

Doubles from £250, 33 Roland Gardens, SW7, +44 (0)20 7370 6701, blakeshotels.com



Unabashedly bohemian Blakes, with its cooing lovebirds in the lobby, isn't for everyone. Conjured up by Anouska Hempel in the late 70s, this South Ken townhouse is the espresso of boutique hotels – dark, moody and packing an unexpected kick. Our theatrical black and gold suite was all low-lit Chinoiserie and vintage curios, with a Bang & Olufsen media system thrown in. Far more entertaining is people watching in the revamped subterranean restaurant (the miso cod gives Nobu a run for its money) and club, surpassing even our wildest *Made in Chelsea* fantasies.

/

L'aspect bohème du Blakes n'est pas pour tout le monde. Imaginé par Anouska Hempel à la fin des années 70, ce repaire de South Ken est l'espresso des hôtels de charme – sombre et ténébreux, il donne un coup de fouet. Notre théâtrale suite noire et or affichait éclairage tamisé, chinoiseries et curiosités vintage, avec en prime un système Bang & Olufsen. Il était plus distrayant d'observer les convives du resto en sous-sol réaménagé (la morue au miso vaut celle du Nobu) et le club qui bat toutes les folies de l'émission *Made in Chelsea*.



MARSEILLE

INTERCONTINENTAL HÔTEL DIEU

Doubles from €495, 1 Place Daviel, 13002, +33 (0)4 13 42 42 42, marseille.intercontinental.com



Bathed in light from the glass roof, the entrance hall sets the tone for this truly exquisite stay. Taking residence in the stately Hôtel Dieu, a former hospital, the InterContinental marries period grandeur with contemporary lines, and a sense of harmony with fine detail. Whether you're taking in one of the best views of Marseille from the breakfast balcony or lying back in the bathtub, looking out to Notre-Dame de la Garde, your own personal tête-à-tête with this beautiful city is uninterrupted, – save, perhaps, by a brief swim in the tranquil seclusion of the Clarins spa pool.

/

L'entrée par la verrière lumineuse donne le ton du séjour, qui sera somptueux. Installé dans l'ancien Hôtel Dieu, l'établissement conjugue volumes anciens et lignes contemporaines, harmonie et luxe de détails. Qu'il s'agisse de la terrasse du petit déjeuner, tutoyant l'une des plus belles vues de Marseille ou de la baignoire de laquelle on voit la Bonne Mère, tout est fait pour ne jamais interrompre son tête-à-tête avec la belle cité phocéenne... sauf, peut-être, pour quelques brasses et une échappée hors du temps dans la piscine du spa Clarins.



PARIS

9HOTEL RÉPUBLIQUE

Doubles from €109, 7–9 rue Pierre Chausson, 75010, +33 (0)1 40 18 11 00, le9hotel.com



This is the third 9Hotel to open in the capital and, like its big sisters, it's a dependably stylish (think pared-back Scandi with a chic Gallic twist) yet affordable stay. But this friendly four starrer outshines its predecessors thanks to its prime location, within walking distance of Gare du Nord, and next to the painfully hip Canal Saint-Martin area. While the blindingly white Superior room lived up to its name, the artsy lobby – featuring a well-appointed honesty bar, books, and buzzing co-working space filled with some alarmingly focused Parisians – proved our favourite hangout.

/

Il s'agit du troisième 9Hotel de la capitale et, comme ses frères aînés, il affiche un chic assuré (sobriété scandinave mêlée d'élégance française) tout en restant abordable. Ce quatre étoiles accueillant surpasse toutefois ses prédécesseurs grâce à son emplacement, à deux pas de la Gare du Nord et du quartier tendance du Canal Saint-Martin. Si la chambre Supérieure immaculée mérite son nom, le lobby arty – doté d'un bar self-service, de livres et d'un espace de co-travail utilisé par des Parisiens concentrés – est notre endroit préféré.